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PROTOKÓŁ NR XLVII/21 

Z XLVII SESJI RADY MIASTA ŻYRARDOWA 

Z DNIA 30 GRUDNIA 2021 r. 

 

Stan Rady – 21 radnych                  Obecnych – 19 radnych 

Nieobecni: radny Ryszard Mirgos, radna Grażyna Stefańska. 

 

PORZĄDEK OBRAD: 

I.  Sprawy organizacyjne: 

1.  otwarcie obrad, 

2.  stwierdzenie prawomocności obrad, 

3.  przedstawienie porządku obrad, 

4.  przyjęcie protokołu z XLVI Sesji Rady Miasta Żyrardowa. 

II.  Projekty uchwał w sprawie: 

1.  zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2021, 

2.  ustalenia wykazu i planu finansowego niezrealizowanych kwot wydatków niewygasających  

z upływem roku 2021, 

3.  Uchwała Budżetowa Miasta Żyrardowa na rok 2022, 

4.  uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2022–2032, 

5.  ulg, zniżek i preferencji przysługujących uprawnionym mieszkańcom w Programie ,,Żyrardowska 

Karta Mieszkańca”, 

6.  upoważnienia Dyrektora Centrum Usług Społecznych w Żyrardowie do załatwiania 

indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej, 

7.  przyjęcia Programu osłonowego w zakresie zmniejszenia wydatków poniesionych na leki przez 

mieszkańców Żyrardowa, 

8.  przyjęcia Planu Adaptacji do zmian klimatu Miasta Żyrardowa, 

9.  przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2022 

rok, 

10.  przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok, 

11.  rozpatrzenia skargi na działanie Prezydenta Miasta Żyrardowa, 

12.  rozpatrzenia skargi na działanie Prezydenta Miasta Żyrardowa oraz Przedsiębiorstwa Gospodarki 

Mieszkaniowej sp. z o.o. z siedzibą w Żyrardowie. 

III.  Informacje: 

–  Informacja o działaniach Prezydenta Miasta i Urzędu Miasta. 

IV.  Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

V.  Wolne wnioski. 

VI.  Zamknięcie obrad. 
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I. Sprawy organizacyjne 

Ad I.1., I.2. i I.3. 

W dniu 30 grudnia 2021 r. o godz. 15.41 rozpoczęły się obrady XLVII Sesji Rady Miasta 

Żyrardowa w trybie zdalnym. Ich otwarcia dokonała Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Żyrardowa 

Elżbieta Wrońska, która stwierdziła prawomocność obrad. Do przedstawionego porządku obrad nie 

zgłoszono uwag. 

 

Ad I.4. 

Do przedłożonego projektu protokołu nie zgłoszono uwag. W związku z tym przeprowadzono 

głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z XLVI Sesji Rady Miasta Żyrardowa. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy zdecydowali o przyjęciu protokołu 18 głosami „za”, przy 

braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem protokołu z XLVI Sesji Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa 

Lefelt, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, 

radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz 

Sowa, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Brak głosu: radna Elżbieta Wrońska. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radna Grażyna Stefańska. 

 

II. Projekty uchwał 

Ad II.1. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Wrońska odniosła się do projektu uchwały 

zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2021.  

Radny Arkadiusz Rzepecki przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali zarówno projekt uchwały 

zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2021, jak i projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wykazu i planu finansowego niezrealizowanych kwot wydatków niewygasających z upływem 

roku 2021. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2021. W głosowaniu jawnym wzięło udział 

19 radnych, którzy podjęli uchwałę 19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2021: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa 
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Lefelt, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, 

radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz 

Sowa, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta 

Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radna Grażyna Stefańska. 

 

Ad II.2. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Wrońska odniosła się do projektu uchwały  

w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego niezrealizowanych kwot wydatków niewygasających 

z upływem roku 2021.  

Radny Arkadiusz Rzepecki wskazał, że przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów  

i Inicjatyw Gospodarczych RMŻ podczas omawiania punktu II.1. Członkowie Komisji pozytywnie 

zaopiniowali projekt uchwały. 

Pani Anna Krupa, Skarbnik Miasta, zgłosiła autopoprawkę polegającą na ujęciu w planie 

finansowym niezrealizowanych kwot wydatków niewygasających z upływem roku 2021 zadań 

inwestycyjnych realizowanych w szkołach podstawowych („Laboratoria Przyszłości”). 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego niezrealizowanych kwot wydatków niewygasających 

z upływem roku 2021. W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy podjęli uchwałę  

18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie ustalenia wykazu i planu finansowego niezrealizowanych 

kwot wydatków niewygasających z upływem roku 2021: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa 

Lefelt, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, 

radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz 

Sowa, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Brak głosu: radny Marek Treliński. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radna Grażyna Stefańska. 

 

Ad II.3. i II.4. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Wrońska odniosła się do projektu Uchwały 

Budżetowej Miasta Żyrardowa na rok 2022 oraz do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2022–2032. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miasta Arkadiusz Sowa odczytał Uchwałę Nr 3.c./339/2021 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 14 grudnia 2021 roku w sprawie 

opinii o przedłożonym przez Prezydenta Miasta Żyrardowa projekcie uchwały budżetowej na 2022 rok 

oraz możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego w projekcie. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Wrońska wskazała, że w § 4 projektu Uchwały 

Budżetowej Miasta Żyrardowa na rok 2022 wprowadzone zostały nieznaczne autopoprawki,  

tj. skreślenie w § 4 słów „i pożyczek”, zastąpienie w § 9 kwoty 310.000,00 zł kwotą 80.000,00 zł,  

a także skreślenie w § 13 słów „i pożyczek”. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Arkadiusz Sowa odczytał Uchwałę Nr 3.h./336/2021 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 14 grudnia 2021 roku w sprawie 

opinii o przedłożonym przez Prezydenta Miasta Żyrardowa projekcie uchwały w sprawie projektu 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata  

2022–2032. 

Radny Arkadiusz Rzepecki przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali zarówno projekt Uchwały 

Budżetowej Miasta Żyrardowa na rok 2022, jak i projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2022–2032. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem Uchwały 

Budżetowej Miasta Żyrardowa na rok 2022. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy 

podjęli uchwałę 19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem Uchwały Budżetowej Miasta Żyrardowa na rok 2022: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa 

Lefelt, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, 

radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz 

Sowa, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta 

Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radna Grażyna Stefańska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2022–2032. W głosowaniu jawnym wzięło udział  

19 radnych, którzy podjęli uchwałę 19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Żyrardowa na lata 2022–2032: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa 
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Lefelt, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, 

radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz 

Sowa, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta 

Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radna Grażyna Stefańska. 

 

Ad II.5. 

Pani Ewelina Wierzbicka, Dyrektor Wydziału Działalności Gospodarczej, przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie ulg, zniżek i preferencji przysługujących uprawnionym mieszkańcom w Programie 

,,Żyrardowska Karta Mieszkańca”. Wspomniała o autopoprawkach zgłoszonych przed sesją,  

a polegających na wyrażeniu ulg ujętych w § 3 projektu uchwały w procentach zamiast w kwotach,  

a także na zmianie § 8 projektu uchwały tak, by brzmiał on: „Uchwała wchodzi w życie z dniem  

1 stycznia 2022 r., z wyjątkiem § 3 ust. 1 pkt 5, który wchodzi w życie z dniem 1 czerwca 2022 r.”. 

Radny Arkadiusz Rzepecki przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

Radna Anna Maria Kozłowska przedstawiła opinię Komisji Kultury, Promocji Miasta i Spraw 

Społecznych RMŻ. Członkowie Komisji wstrzymali się od wydawania opinii w sprawie projektu uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie ulg, zniżek i preferencji przysługujących uprawnionym mieszkańcom w Programie 

,,Żyrardowska Karta Mieszkańca”. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli 

uchwałę 19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie ulg, zniżek i preferencji przysługujących 

uprawnionym mieszkańcom w Programie ,,Żyrardowska Karta Mieszkańca”: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, 

radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa Lefelt, radny 

Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek 

Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radna Grażyna Stefańska. 

 

Ad II.6. 

Pani Agnieszka Stępska, Dyrektor Centrum Usług Społecznych, przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie upoważnienia Dyrektora Centrum Usług Społecznych w Żyrardowie do załatwiania 

indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej. 
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Projekt nie został zaopiniowany przez Komisję Kultury, Promocji i Spraw Społecznych Rady 

Miasta Żyrardowa. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie upoważnienia Dyrektora Centrum Usług Społecznych w Żyrardowie do załatwiania 

indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej. W głosowaniu jawnym wzięło udział  

18 radnych, którzy podjęli uchwałę 18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie upoważnienia Dyrektora Centrum Usług 

Społecznych w Żyrardowie do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa 

Lefelt, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, 

radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, 

radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Brak głosu: radny Krzysztof Skrobisz. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radna Grażyna Stefańska. 

 

Ad II.7. 

Pani Agnieszka Stępska, Dyrektor Centrum Usług Społecznych, przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia Programu osłonowego w zakresie zmniejszenia wydatków poniesionych na leki 

przez mieszkańców Żyrardowa. 

Radna Anna Maria Kozłowska przedstawiła opinię Komisji Kultury, Promocji Miasta i Spraw 

Społecznych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie przyjęcia Programu osłonowego w zakresie zmniejszenia wydatków poniesionych na leki 

przez mieszkańców Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 17 radnych, którzy podjęli 

uchwałę 17 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia Programu osłonowego w zakresie 

zmniejszenia wydatków poniesionych na leki przez mieszkańców Żyrardowa: 

„za” – 17 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa 

Lefelt, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radna Monika Plak, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny 

Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Brak głosu: radny Artur Pietrus, radna Żaneta Wesołowska. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radna Grażyna Stefańska. 
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Ad II.8. 

Pani Sylwia Matejek-Gnacińska z Wydziału Rewitalizacji i Rozwoju przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Planu Adaptacji do zmian klimatu Miasta Żyrardowa. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie przyjęcia Planu Adaptacji do zmian klimatu Miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym 

wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli uchwałę 18 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw”  

i braku głosów „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia Planu Adaptacji do zmian klimatu Miasta 

Żyrardowa: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa 

Lefelt, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, 

radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz 

Sowa, radny Marek Treliński, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 1 głos – radny Sławomir Wardziak; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radna Grażyna Stefańska. 

 

Ad II.9. i II.10. 

Pani Barbara Smolarek, Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych, przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2022 rok, a także projekt uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok. 

Radna Anna Maria Kozłowska przedstawiła opinie Komisji Kultury, Promocji Miasta i Spraw 

Społecznych RMŻ dotyczące obu omawianych uchwał. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali 

oba projekty uchwał. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

na 2022 rok. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli uchwałę 19 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2022 rok: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa 

Lefelt, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, 

radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz 
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Sowa, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta 

Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radna Grażyna Stefańska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy 

podjęli uchwałę 19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2022 rok: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa 

Lefelt, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, 

radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz 

Sowa, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta 

Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radna Grażyna Stefańska. 

 

Ad II.11. 

Radny Mateusz Nalej przedstawił przygotowany przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji 

RMŻ projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Prezydenta Miasta Żyrardowa. 

Komisja wnioskowała o uznanie skargi za bezzasadną.  

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ w sprawie uznania skargi za bezzasadną. W głosowaniu jawnym 

wzięło udział 19 radnych, którzy przychylili się do wniosku 18 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ w sprawie uznania skargi  

za bezzasadną: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Anna 

Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa Lefelt, radny Mateusz 

Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny 

Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radny Józef Kapusta. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radna Grażyna Stefańska. 
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Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie 

Prezydenta Miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli uchwałę 

18 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Prezydenta Miasta 

Żyrardowa: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Anna 

Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa Lefelt, radny Mateusz 

Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela 

Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny 

Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radny Józef Kapusta. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radna Grażyna Stefańska. 

 

Ad II.12. 

Radny Mateusz Nalej przedstawił przygotowany przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji 

RMŻ projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Prezydenta Miasta Żyrardowa oraz 

Przedsiębiorstwa Gospodarki Mieszkaniowej sp. z o.o. z siedzibą w Żyrardowie. Komisja wnioskowała 

o uznanie skargi za bezzasadną.  

Radny Józef Kapusta poinformował, że podczas rozpatrywania poprzedniej skargi wstrzymał 

się od głosu; to samo zadeklarował w kontekście skargi obecnie rozpatrywanej. Wskazał, że Komisja 

Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ powinna przedstawić treść skargi, a nie tylko swoje wnioski. 

Wiceprzewodniczący Rady Arkadiusz Sowa przypominał, że obie skargi były rozesłane drogą 

mailową do wszystkich radnych. Poprosił radnego Mateusza Naleja o przywołanie treści skargi  

na działanie Prezydenta Miasta Żyrardowa oraz Przedsiębiorstwa Gospodarki Mieszkaniowej sp. z o.o. 

z siedzibą w Żyrardowie. 

Radny Mateusz Nalej przypomniał, że osoba skarżąca podniosła kwestię pożaru w lokalu  

z zasobu PGM, który najmowała, a także możliwość wystąpienia nieprawidłowości kontroli drożności 

przewodów kominowych. Podkreślił, że Komisja nie ma kompetencji do oceny prawidłowości 

wykonania prac kominiarskich. Dodał, że z dokumentów wynika, że zarówno Prezydent Miasta 

Żyrardowa, jak i Przedsiębiorstwo Gospodarki Mieszkaniowej dopełnili swoich obowiązków.  

Radny Arkadiusz Sowa przypomniał, że przedmiotem skargi na działanie Prezydenta Miasta 

Żyrardowa, którą Rada Miasta rozpatrzyła jako pierwszą, była jakość ulicy Plonowej. Dodał, że kwestia 

była kilkukrotnie omawiana i radni dysponują wiedzą na ten temat. 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ  

w sprawie uznania skargi za bezzasadną. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy 

przychylili się do wniosku 17 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 2 głosach „wstrzymuję się”. 
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Wyniki głosowania nad wnioskiem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ w sprawie uznania skargi  

za bezzasadną: 

„za” – 17 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Anna 

Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz 

Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz 

Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radny 

Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 2 głosy – radny Józef Kapusta, radna Teresa Lefelt. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radna Grażyna Stefańska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie 

Prezydenta Miasta Żyrardowa oraz Przedsiębiorstwa Gospodarki Mieszkaniowej sp. z o.o. z siedzibą  

w Żyrardowie. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli uchwałę 17 głosami 

„za”, przy braku głosów „przeciw” i 2 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Prezydenta Miasta 

Żyrardowa oraz Przedsiębiorstwa Gospodarki Mieszkaniowej sp. z o.o. z siedzibą w Żyrardowie: 

„za” – 17 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Anna 

Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz 

Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz 

Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radny Marek Treliński, radny 

Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 2 głosy – , radny Józef Kapusta, radna Teresa Lefelt. 

Nieobecni podczas sesji: radny Ryszard Mirgos, radna Grażyna Stefańska. 

 

Ad III. Informacje 

Do przedłożonej informacji o działaniach Prezydenta Miasta i Urzędu Miasta nie zgłoszono uwag. 

 

Ad IV. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Radny Józef Kapusta poruszył temat przeprowadzania sesji w trybie zdalnym. Negatywnie 

ocenił przygotowanie – w tym techniczne – do przeprowadzenia obrad on-line. Odniósł się do sposobu 

łączenia z serwerem przed sesją, a także zgłosił propozycje usprawnień. Nawiązał również do pandemii 

wirusa SARS-CoV-2.  

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska odniosła się do słów przedmówcy, wskazując,  

że problemy techniczne mają charakter zewnętrzny i są na bieżąco rozwiązywane.  

Wiceprzewodniczący Rady Arkadiusz Sowa potwierdził słowa przedmówczyni, a także zgodził się  

z radnym Józefem Kapustą, że obrady nie zachowują odpowiedniej rangi z powodu problemów technicznych. 
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Radny Jarosław Gejcyg zgodził się z radnym Józefem Kapustą, odnosząc się do doświadczeń 

związanych z nauką zdalną. Rozważał, czy problemem może być program obsługujący sesje zdalne. 

Radny Robert Latek wskazał, że obrady są transmitowane na żywo, a konfiguracja połączeń jest 

inna niż w przypadku nauki zdalnej. 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska odniosła się do słów przedmówców. Wyraziła 

nadzieję, że kolejna sesja będzie mogła się odbyć w trybie stacjonarnym. 

 

Ad V. Wolne wnioski 

Radny Artur Pietrus poinformował, że podczas omawiania punktu II.7. musiał na chwilę opuścić 

posiedzenie. Dodał, że gdyby mógł, głosowałby „za” projektem uchwały. 

Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski, Prezydent Miasta, podziękował za podjęcie Uchwały 

Budżetowej Miasta Żyrardowa na rok 2022, a także za owocująca rozwojem miasta współpracę z Radą 

Miasta Żyrardowa. Przekazał zaproszenie na powitanie Nowego Roku na terenie EkoParku. 

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska nawiązała do przekazanego jej protokołu  

z czynności kontrolnych działalności Straży Miejskiej w Żyrardowie. Odczytała wnioski pokontrolne. 

Radny Marek Treliński poinformował o problemach technicznych z funkcjonowaniem jego 

mikrofonu. 

Wiceprzewodniczący Rady Arkadiusz Sowa oraz Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Wrońska 

złożyli życzenia noworoczne. 

Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski dołączył do złożonych życzeń. 

 

Ad VI. Zamknięcie obrad 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Żyrardowa Elżbieta Wrońska podziękowała radnym  

i gościom za udział w posiedzeniu. Obrady XLVII Sesji Rady Miasta Żyrardowa zostały zamknięte  

o godz. 17.22. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nagranie obrad dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej:  

https://www.bip.zyrardow.pl/5274,2021-r?tresc=59976 

 

Protokół sporządziła dnia 12 stycznia 2022 r. Dorota Rdest 

https://www.bip.zyrardow.pl/5274,2021-r?tresc=59976

